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PROJEKT 

 

 

RADA GMINY GNIEZNO 

 

Protokół nr XXXIV/2021 
 

z XXXIV sesji Rady Gminy Gniezno VIII kadencji w dniu 25 lutego 2021 r.                        

zwołanej w trybie zdalnym za pomocą oprogramowania do prowadzenia 

wideokonferencji 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych. 

 

 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Wójt Gminy Gniezno – Maria Suplika, 

2. Sekretarz Gminy Gniezno – Hanna Wrzaskowksa,   

3. Inspektor Urzędu Gminy Gniezno – Sławomir Gabryszak, 

4. Podinspektor Urzędu Gminy Gniezno – Magdalena Buchwald, 

5. Mecenas – Justyna Gałęcka. 
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Wykaz załączników 

Lp. Nazwa 

1 Lista obecności  

2 Informacja o zwołaniu XXXIV sesji Rady Gminy Gniezno wraz z proponowanym porządkiem 
obrad 

3 Projekt protokołu z XXX sesji Rady Gminy Gniezno 

4 Projekt protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Gniezno 

5 Projekt uchwały w sprawie powierzenia Miastu Gniezno przez Gminę Gniezno zadania 
publicznego w zakresie realizacji obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom 
wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno w 2021 roku 

6 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Gniezno w 2021 roku 

7 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

8 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy osiedla we wsi Lulkowo 

9 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy osiedla we wsi Jankowo Dolne 

10 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu opłaty należnej w roku 2021 za korzystanie 
z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 
sprzedaży 

11 Autopoprawka do projektu uchwały Rady Gminy Gniezno w sprawie ustalenia wysokości 
diet dla sołtysów sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego 
Zarządu Osiedla w Łabiszynku 

12 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw położonych na 
terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Łabiszynku 

13 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o  działaniach  podejmowanych  w  
okresie międzysesyjnym 

14 Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych 

 Imienne wykazy głosowań radnych w sprawie: 

15 powierzenia Miastu Gniezno przez Gminę Gniezno zadania publicznego w zakresie realizacji 
obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno 
w 2021 roku 

16 uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Gniezno w 2021 roku 

17 wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 
samym dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

18 nadania nazwy osiedla we wsi Lulkowo 

19 nadania nazwy osiedla we wsi Jankowo Dolne 

20 zwolnienia i zwrotu opłaty należnej w roku 2021 za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 

21 wniosku radnej Agnieszki Rzempały-Chmielewskiej do projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz 
Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Łabiszynku o zmianę zapisu w  §6 „uchwała wchodzi 
w życie z dniem 1 kwietnia 2021 r.” na zapis „uchwała wchodzi w życie z dniem 1 marca 
2021 r.” 
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22 autopoprawki do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 
sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla w 
Łabiszynku               

23 ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz 
Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Łabiszynku 

 Przyjęte uchwały Rady Gminy Gniezno: 

24 Uchwała nr XXXIV/250/2021 z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie powierzenia Miastu 
Gniezno przez Gminę Gniezno zadania publicznego w zakresie realizacji obowiązku 
zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno w 2021 
roku 

25 Uchwała nr XXXIV/251/2021 z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie uchwalenia programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
gminy Gniezno w 2021 roku 

26 Uchwała nr XXXIV/252/2021 z dnia 25 lutego 2021 r.  w sprawie wyrażenia zgody dla Wójta 
Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, na tą 
samą nieruchomość 

27 Uchwała nr XXXIV/253/2021 z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie nadania nazwy osiedla we 
wsi Lulkowo 

28 Uchwała nr XXXIV/254/2021 z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie nadania nazwy osiedla we 
wsi Jankowo Dolne 

29 Uchwała nr XXXIV/255/2021 z dnia 25 lutego 2021 r.  w sprawie zwolnienia i zwrotu opłaty 
należnej w roku 2021 za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 

30 Uchwała nr XXXIV/256/2021 z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości diet 
dla sołtysów sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego 
Zarządu Osiedla w Łabiszynku 
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Przebieg XXXIV sesji Rady Gminy Gniezno w dniu 25 lutego 2021 r. 

 

1. Otwarcie XXXIV sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Otwieram XXXIV sesję Rady Gminy Gniezno. Sesja została zwołana 

na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym - dziennik ustaw z 

2020r. poz. 713 ze zmianami oraz art. 15zzx ust. z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID19 i innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych – dziennik ustaw poz. 374 ze zmianami i zostanie 

przeprowadzona w trybie zdalnym. 

Serdecznie witam Wójta Gminy Gniezno – Panią Marię Suplicką. Witam Zastępcę Wójta Gminy Gniezno 

– Pana Macieja Mądrego. Witam Panie i Panów radnych Gminy Gniezno, pracowników Urzędu Gminy 

Gniezno, sołtysów oraz wszystkie osoby, które obserwują transmisję XXXIV sesji Rady Gminy Gniezno. 

W związku z tym, że sesja odbywa się zdalnie, sprawdzę obecność wyczytując alfabetycznie imiona i 

nazwiska radnych, żeby sprawdzić czy ilość radnych jest wystarczająca do podejmowania uchwał w 

dniu dzisiejszym. W tym momencie przystępuję do sprawdzenia listy obecności. Proszę postarać się w 

momencie wyczytania, żeby Państwo byli na wizji, czyli o włączenie kamery.  

Pani radna Brykczyńska Maria? 

- Radna Maria Brykczyńska: Obecna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Butrymowicz Kamila? 

- Radna Kamila Butrymowicz: Obecna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Obecny. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? Pan radny Dziel Bolesław? 

- Radny Bolesław Dziel: Obecny. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

- Radny Jakub Fryza: Obecny.  

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

- Radna Agata Górna: Obecna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Obecny. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

- Radny Ryszard Majewski: Obecny. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona?  

- Radna Iwona Modrzejewska: Obecna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Obecna. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – obecny. Pani radna Pajkert Iwona? 

- Radna Iwona Pajkert: Obecna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Obecna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Jeszcze dopytam, bo nie słyszałem głosu Pana 

Dobrzyńskiego. Pan radny Dobrzyński Patryk? Poczekamy, może problem z połączeniem to wrócimy za 

chwilę. 

Drodzy Państwo, w tym momencie sprawdziłem listę obecności. Obecnych jest 14 radnych na 15. W 

obradach bierze udział 14 radnych i zachowane jest kworum, w związku z czym uchwały podejmowane 

będą prawomocne. Jeżeli ilość radnych będzie się zmieniała – będzie przybywało lub ubywało – będę 

Państwa o tym na bieżąco informował. 

 

Sprawdzenie listy imiennej radnych potwierdziło obecność  14-stu radnych. Nieobecny Radny Patryk 
Dobrzyński.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady 

Rady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Porządek obrad Państwo otrzymali w dniu zwołania sesji i jest on wszystkim radnym znany. Czy ktoś z 

Państwa radnych chciałby złożyć wniosek o zmianę porządku obrad? Jeżeli tak, to proszę napisać na 

czacie, ewentualnie podnieść „rączkę”. Odczekam jeszcze chwilę. Nie widzę... Nie widzę, w takim razie 

uznaję, że w tym momencie będziemy pracować według porządku, który Państwo otrzymali w zeszłym 

tygodniu w dniu zwołania sesji.  

 

Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie XXXIV sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z XXX i XXXI sesji Rady Gminy Gniezno. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji uchwał.  
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 

międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) powierzenia Miastu Gniezno przez Gminę Gniezno zadania publicznego w zakresie realizacji 
obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno w 
2021 roku,  
b) uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Gniezno w 2021 roku, 
c) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość, 
d) nadania nazwy osiedla we wsi Lulkowo, 
e) nadania nazwy osiedla we wsi Jankowo Dolne, 
f) zwolnienia i zwrotu opłaty należnej w roku 2021 za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży,  
g) ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz 
Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Łabiszynku. 

6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 
7. Zapytania i wolne głosy.  
8. Zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Gminy Gniezno.  
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Przypomnę jeszcze tutaj informację w jaki sposób będziemy głosować. Przez to, że sesja jest zdalna, 

będziemy głosować imiennie. Po odczytaniu imienia i nazwiska proszę Państwa o włączenie mikrofonu 

i oddanie głosu poprzez wypowiedzenie słów „jestem za”, „jestem przeciw”, „wstrzymuję się od 

głosowania”. Ja w trakcie głosowania na liście obecności zaznaczę Państwa głos. Po głosowaniu 

odczytam wynik głosowania imiennego. Zgodnie z art. 14 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, 

imienne wykazy głosowań radnych podaje się niezwłocznie do publicznej wiadomości w biuletynie 

informacji publicznej i na stronie internetowej gminy.  

Dziękuję. Mamy zrealizowany punkt 1. Przechodzimy do punktu 2 – przyjęcie protokołów z XXX i XXXI 

sesji Rady Gminy Gniezno. 

 

2. Przyjęcie protokołów z XXX i XXXI sesji Rady Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Protokół z sesji XXX był w terminie ustawowym załączony na 

stronie internetowej. Nikt z Państwa do tej chwili uwag nie wniósł, w związku z tym przyjmuję, że 

projekt, który został umieszczony będzie projektem obowiązującym z sesji XXX. Tak samo projekt 

protokołu z sesji XXXI był umieszczony w terminie ustawowym na stronie internetowej i też nikt z 

Państwa nie odniósł się negatywnie do tego zapisu, który był zaproponowany. W związku z tym uznaję, 

że protokół z sesji XXXI również w postaci umieszczonej będzie protokołem obowiązującym. Dziękuję 

bardzo. Zamykam punkt 2 i przechodzimy do punktu 3 – sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno z pracy 

w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji uchwał. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Gniezno z pracy w okresie międzysesyjnym, w tym z realizacji 
uchwał 

 
- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Oddaję głos Wójtowi – Pani Marii Suplickiej. 

- Wójt Maria Suplicka: Dzień dobry Państwu. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dzień dobry Pani Wójt. 

- Wójt Maria Suplicka: Przedstawiam sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Referat ds. Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Spraw Lokalnych: 

Luty jest najbardziej intensywnym czasem prac porządkowych, cięć technicznych i pielęgnacyjnych oraz 

wycinek drzew, krzewów. Prace te są widoczne w terenie i odbywają się na bieżąco. Będą trwały jeszcze 

w marcu. Zrealizowano zadanie pod nazwą „Sterylizacja i kastracja kotów na rzecz właścicieli kotów z 

terenu Gminy Gniezno”. Wystawiono 58 skierowań na zabiegi sterylizacji i kastracji. 

Trwają prace związane z inwentaryzacją źródeł ciepła zgodnie z obowiązującym programem ochrony 

powietrza dla strefy wielkopolskiej. Stosowna ankieta w tej sprawie została skierowana do 

mieszkańców. Przeprowadzona inwentaryzacja pozwoli na oszacowanie kosztów i zaplanowanie 

środków na przeprowadzenie wymiany ogrzewania, a także możliwość lepszego dopasowania 

programów pomocowych do aktualnych potrzeb mieszkańców gminy. Trwa aktualizacja ewidencji 

zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie naszej gminy. 

Referat Gospodarki i Rozwoju: 

Rozstrzygnięto postępowania, jesteśmy przed podpisaniem umów na instalacje wodne, na oświetlenie. 

Jeśli chodzi o budowę wodociągów – będzie ona dotyczyła 4 odcinków w miejscowości Mnichowo, 4 

odcinków sieci wodociągowej Piekary, Szczytniki Duchowne, Zdziechowa i Dębówiec, 3 odcinki Kalina, 

Jankowo Dolne i Osiniec. Łączna wartość sieci wodociągowych wynikająca już z rozstrzygniętych 

przetargów wynosi 326.663,32zł brutto. Na tym zadaniu mamy oszczędności w kwocie około 

340.000zł, przy czym te oszczędności mogą być wydawane zgodnie z warunkami dotyczącymi 
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wydatkowania środków z opłat i kar za korzystanie z ochrony środowiska. Termin zakończenia budowy 

tych sieci wodociągowych przypada na 30 czerwca. W zakresie oświetlenia jesteśmy po rozstrzygnięciu 

przetargu na budowę 4 zadań oświetlenia ulicznego w miejscowości Jankowo Dolne, Lubochnia i 

Mnichowo oraz budowę 4 zadań oświetlenia ulicznego Obora, Piekary i Wola Skorzęcka. Tutaj mamy 

łączną wartość umów na kwotę 191.657zł brutto. Na tym zadaniu mamy oszczędności w kwocie około 

136.000zł.  

W zakresie gospodarki odpadami - 1 lutego została podpisana umowa na odbiór, transport i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych. Umowa jest zawarta od 1 lutego do 31 października. 

Wykonawcą jest URBIS. Umowa obejmuje transport i zagospodarowanie odpadów od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych oraz odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych z 

terenów użyteczności publicznej, tzn. mowa tu o obiektach oświatowych, świetlicach, koszach 

ulicznych.  

Oczekujemy na rozstrzygnięcie dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Złożyliśmy w grudniu 3 wnioski na budowę sieci wodociągowej w Braciszewie, budowę sieci 

wodociągowej w Lulkowie oraz wykonanie pierwszego etapu kanalizacji Braciszewo-Obora. Jeśli chodzi 

o tą edycję konkursu - rozstrzygnięcie przewidywane jest w połowie marca.  

10 lutego złożyliśmy 3 wnioski do programu Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych dla terenów 

po PGR-owskich. Złożone zostały 3 wnioski: budowa kanalizacji etap drugi Braciszewo-Obora, 

modernizacja stacji wodociągowej w Modliszewie i budowa drogi w miejscowości Łabiszynek. Tutaj 

terminu nie potrafimy jeszcze określić kiedy będzie rozstrzygany ten program. Można jeszcze tutaj 

tylko Państwu dostarczyć informacji, że w ramach tego programu dla terenów po PGR-owskich jest 

wydzielona pula środków w kwocie 250.000.000zł. Natomiast Ministerstwo potwierdziło, że złożonych 

wniosków zostało ponad 3,5 tys. na łączną kwotę 5.000.000.000zł, także ogromne potrzeby na tereny 

po PGR-owskie, ale jednocześnie możemy się domyślać, że na pewno będzie duża konkurencja o te 

pieniądze.  

W zakresie zamówień publicznych – na komisji było omawiane zadanie „budowa budynku szkolno-

przedszkolnego w Jankowie Dolnym, Gmina Gniezno, w formule zaprojektuj-wybuduj”. Pokrótce 

przybliżę Państwu wydarzenia. W styczniu zostało rozstrzygnięte postępowanie przetargowe, zgodnie 

z którym ofertą najkorzystniejszą uznana została oferta złożona przez Przedsiębiorstwo Budowlane 

Henbud. Oferta dotyczy kwoty 4.475.000zł. Ta kwota mieści się w naszym budżecie, w którym mamy 

na to zadanie zaplanowane 4.600.000zł. W trakcie rozstrzygania została odrzucona najtańsza, najniższa 

oferta z Zakładu Ogólnobudowlanego Grinbud za niespełnienie warunków udziału w postępowaniu. 

Wykonawca nie wykazał wymaganego doświadczenia w realizacji poprzednich zamówień. Zakład 

Ogólnobudowlany Grinbud odwołał się od rozstrzygnięcia przetargu i w dniu 12 stycznia złożył 

odwołanie do Krajowej Izby Odwoławczej. Odbyła się rozprawa i w efekcie tej rozprawy Krajowa Izba 

Odwoławcza 9 lutego wydała wyrok. W wyroku 5 zarzutów skarżącego zostało oddalone, natomiast 

Krajowa Izba Odwoławcza wskazała, że w wyniku powtórzenia czynności wyboru oferty, należy 

umożliwić złożenie firmie Grinbud nowych dokumentów potwierdzających spełnianie warunków 

udziału w postępowaniu. Ponadto Krajowa Izba uznała, że zapisy specyfikacji istotnych warunków 

zamówienia są jednoznaczne i należy je interpretować literalnie, a także postępowanie prowadzone 

było z zachowaniem zasad uczciwej konkurencji oraz równego traktowania wykonawców. Wyrok 

przyjmujemy jako pozytywną ocenę przygotowanego postępowania, zamówienia. Firma Grinbud 

dokonała w dniu 22 lutego uzupełnienia dokumentacji i obecnie trwa weryfikacja ponownie złożonych 

dokumentów.  

Referat Podatków i Opłat Lokalnych:  

W Referacie Podatków i Opłat na bieżąco są zadania realizowane. Kluczowym zadaniem od początku 

roku było przygotowanie decyzji podatkowych i dostarczenie do mieszkańców. Ten proces praktycznie 

jest już zakończony, a łącznie wydano decyzji podatkowych w liczbie 5.600. 
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Wpłynęło około 200 wniosków o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej na rok 2021. Ponadto prace odbywają się na bieżąco, jest 

utrzymana płynność działań.  

Od blisko dwóch miesięcy mieszkańcy Gminy Gniezno mogą korzystać z bezpłatnej aplikacji „Nice 

Town”, która daje bezpośredni dostęp do informacji na temat ważnych wydarzeń i spraw lokalowych. 

Dostrzegamy rosnące zainteresowanie. Na ten moment z tego udogodnienia, z tej aplikacji korzysta 

około 150 osób. Nadal zachęcamy mieszkańców do pobierania tej aplikacji na smartfony. 

Od 8 lutego nasi klienci mogą korzystać z terminala płatniczego w ramach programu Polska 

Bezgotówkowa. Można wnosić m.in. opłaty skarbowe, opłaty za wydanie zaświadczeń, opłaty z tytułu 

zagospodarowania odpadami, a także regulować zobowiązania podatkowe. Po tym niedługim czasie 

można potwierdzić, że to udogodnienie spotkało się z bardzo pozytywnym odbiorem.  

W lutym przekroczyliśmy 2.000 polubień na portalu społecznościowym Facebook. Z dnia na dzień liczba 

naszych sympatyków rośnie. Staramy się docierać z informacją do naszych mieszkańców wykorzystując 

popularne środki przekazu. Dziękujemy naszym mieszkańcom, że jesteście z nami i interesujecie się 

realizacją naszych działań.  

11 lutego w Urzędzie Gminy zorganizowaliśmy tradycyjnie Tłusty Czwartek z udziałem trzech Kół 

Gospodyń Wiejskich ze Zdziechowy, Modliszewa i Strzyżewa Paczkowego. Jak zwykle akcja cieszyła się 

zainteresowaniem mimo obowiązującego rygoru sanitarnego. Gorąco dziękuję Paniom, które 

zaangażowały się i za ciężką pracę, którą wykonały, abyśmy w ten dzień mogli tą słodką radością dzielić 

się z mieszkańcami i klientami Urzędu. Sprzedano łącznie około 1000 pączków.  

Zamierzamy zorganizować wyjazd mieszkańców gminy na widowisko wieczorne „Orzeł i Krzyż” do 

Parku Dzieje w Murowanej Goślinie. Widowisko jest inscenizacją dziejów, mówi o naszej tożsamości. 

Nadal przyjmujemy osoby chętne do wyjazdu. Jeśli pandemia nie pokrzyżuje planów to przedstawienie 

odbędzie się pod koniec czerwca. Sprawę prowadzi Pani Martyna Zasada. Pełna informacja była 

dostarczana do sołtysów, także zwracam się do Państwa radnych – jeśli Państwo możecie zachęcić 

mieszkańców do wzięcia udziału w tym spektakularnym przedstawieniu to zapraszam – są jeszcze 

wolne miejsca.  

Zarządzeniem nr 50/2020 Wójta Gminy Gniezno z dnia 31 lipca 2020r. podjęto ponowne 

przeprowadzenie z mieszkańcami gminy konsultacji społecznych projektów statutów sołectw Gminy 

Gniezno. Konsultacje będą przeprowadzane w terminie od 24 lutego do 12 marca 2021r. 

Z początkiem lutego Zastępca Wójta Maciej Mądry złożył rezygnację ze stanowiska wypowiadając 

umowę. Dziękujemy Panu Maciejowi Mądremu za dwuletnią pracę i zaangażowanie. Życzymy dalszych 

sukcesów zawodowych. 

I jeszcze sprawozdanie z wykonania uchwał. Podczas ostatniej sesji podejmowane były uchwały: 

- w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Gniezno i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu – uchwała w trakcie 

realizacji, 

- w sprawie sposobu sprawowania pogrzebu – w trakcie realizacji, 

- w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 

pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę urzędowej nazwy miejscowości Dębowiec na 

Dębówiec – uchwała w trakcie realizacji, 

- w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gniezno – w trakcie realizacji, 

- w sprawie ustalenia regulaminu w sprawie zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na rzecz spółek 

wodnych, trybu postępowania przy udzielaniu dotacji i sposobu ich rozliczania – w trakcie realizacji, 

- w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich 1918-1919 

w Zdziechowie poprzez likwidację podporządkowanej jej filialnej Szkoły Podstawowej im. Celestyna 

Freineta w Oborze – uchwała w trakcie realizacji.  
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Dwie uchwały budżetowe na rok 2021 – w sprawie uchwały budżetowej i w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gniezno – uchwały w trakcie realizacji. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Wójt za sprawozdanie. Proszę Państwa radnych o 

zadawanie pytań. Mam pierwsze zgłoszenie. Udzielam głosu Pani radnej Marii Brykczyńskiej, proszę 

bardzo.  

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Ja chciałam się dopytać o te 

konsultacje społeczne nad statutem sołectw. W jaki sposób one będą się odbywały? 

- Wójt Maria Suplicka: Zgodnie z przyjętą uchwałą będą przeprowadzane, tak jak były w pierwszym 

etapie przeprowadzane. 

- Radna Maria Brykczyńska: Czyli tylko elektronicznie, tak? 

- Wójt Maria Suplicka: Elektronicznie. Nie wiem czy jeszcze sołtysi też otrzymają do konsultacji. 

- Radna Maria Brykczyńska: Czy nie przewidują Państwo jednak, żeby przedstawiciele poszczególnych 

sołectw – myślę tutaj o sołtysach – spotkali się w gminie i jeszcze przedyskutowali ewentualnie pod 

koniec konsultacji? 

- Wójt Maria Suplicka: Nie, nie przewidujemy takiego rozwiązania. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze, dziękuję. 

- Wójt Maria Suplicka: Każdy sołtys otrzymał projekt dokumentów i ma prawo wyrazić swoją opinię 

indywidualnie. 

- Radna Maria Brykczyńska: Wydaje mi się, że jednak takie spotkania odbywają się na terenie innych 

gmin. Tak samo u nas, jeżeli był ten Tłusty Czwartek i można było wpuścić ludzi to czy nie byłoby 

zasadne, żeby jednak sołtysi raz na jakiś czas z Panią Wójt się spotkali i przedyskutowali pewne 

problemy. 

- Wójt Maria Suplicka: Jeżeli mam się odnieść do tego Tłustego Czwartku, to na ten moment 

wpuszczamy pojedynczo klientów i tak samo to się odbywało w trakcie tej sprzedaży, więc tu nie było 

zgromadzeń. Zadbaliśmy o to, żeby przy każdym stoisku stały nie więcej niż dwie osoby. Nie ma takiej 

możliwości, żebyśmy zrobili w większym gronie spotkania. Dbamy o to, żeby takie spotkania nie 

odbywały się tutaj, bo nadal jesteśmy w reżimie sanitarnym. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze, dziękuję. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Udzielam głosu Przewodniczącej Wioletcie 

Nawrockiej. W kolejce Pan radny Marian Kaźmierczak. Proszę bardzo Pani radna. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję Panie Przewodniczący. Pani Wójt, ja mam pytanie do tych trzech 

wniosków, które Pani złożyła do programu wsparcia terenów po byłych PGR-ach. Wspomniała Pani o 

budowie drogi w miejscowości Łabiszynek. Może Pani coś więcej na ten temat powiedzieć? W którym 

miejscu będzie ta droga? 

- Wójt Maria Suplicka: To jest ta główna droga przy sklepie i przy Zajeździe pod kominkiem. To jest 

właśnie ta główna droga i to jest modernizacja. 

- Radna Wioletta Nawrocka: To jest ta pierwsza, jeżeli jedziemy w stronę Bydgoszczy? To jest ta 

pierwsza droga, tak? 

- Wójt Maria Suplicka: Dokładnie tak. 
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- Radna Wioletta Nawrocka: A mam pytanie, bo nie wiem czy dobrze pamiętam. To nie jest teren 

Agencji Rolnictwa? To jest nasza droga? 

- Wójt Maria Suplicka: To jest Skarb Państwa. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Udzielam głosu Panu radnemu Marianowi 

Kaźmierczakowi. 

- Radny Marian Kaźmierczak: Dziękuję bardzo. Pani Wójt, w ślad za tym co powiedziała przed chwilą 

Pani radna Brykczyńska i w ślad za tym, o czym mówiłem na ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty w 

poniedziałek. Przebieg konsultacji dotyczących statutów przeprowadzonych latem jak i przebieg 

konsultacji czy czegoś w rodzaju konsultacji dotyczących uchwały mówiącej o dietach sołtysów wskazał 

ewidentnie na to, że ta forma konsultacji jest słabo akceptowana przez sołtysów. Państwo nie 

otrzymaliście odpowiedzi od sołtysów i przyjęliście, że skoro nie ma uwag to znaczy, że jest wszystko 

w porządku. Jest to troszkę przewrotna zasada. My dysponujemy na terenie gminy przynajmniej 

trzema świetlicami, w których można zebrać wszystkich sołtysów w odległościach covidowych 

przynajmniej 2 metry. Myślę, że gdybyśmy w drodze wyjątku – pandemia we wrześniu była również i 

odbyły się wówczas spotkania w Urzędzie Gminy – gdybyśmy takie spotkania z sołtysami zorganizowali 

to nic złego by się nie stało, ale oczywiście decyzja należy do Pani Wójt. Ja przekazuję ten głos do 

rozwagi, jako informację od sołtysów. Większość sołtysów – warto by to było przyjąć – nie jest, że tak 

powiem, za pan brat z technologiami informatyczno-komputerowymi. Oni korzystają z pomocy 

wnuków, dzieci, a chcieliby mieć możliwość wzięcia udziału w takim spotkaniu, żeby swoją opinię w 

dyskusji wyrazić. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Panie radny. Proszę o opuszczenie „łapki”. Pani Wójt 

będzie się chciała odnieść do słów Pana radnego? 

- Wójt Maria Suplicka: Ja tylko dodam, że wszyscy sołtysi dostali dokumenty do ręki. Mają możliwość 

przedyskutowania tego w małych gronach rady sołeckiej bądź z mieszkańcami. Nie widzę takiej 

potrzeby przeprowadzania spotkania wszystkich sołtysów. Pozostajemy w takich warunkach, jakie 

ustaliliśmy. 

 

Do obrad XXXIV sesji Rady Gminy Gniezno dołączył radny Patryk Dobrzyński. W tym momencie udział 
bierze 15 radnych.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Informuję Państwa radnych, że przed chwilą 

dołączył radny Patryk Dobrzyński. Udało się wreszcie połączyć po problemach technicznych, także w 

tym momencie mamy w trakcie obrad 15 radnych Rady Gminy Gniezno.  

Czy są jeszcze pytania do Pani Wójt w punkcie „sprawozdanie”? Już widzę. Udzielam głosu Pani radnej 

Agnieszce Rzempale-Chmielewskiej. Proszę bardzo.  

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Mnie trochę zastanawia to, co Pani Wójt powiedziała w 

odpowiedzi do Pani radnej Wioletty Nawrockiej. Czy gmina może w imieniu Skarbu Państwa 

występować? 

- Wójt Maria Suplicka: Też mieliśmy takie wątpliwości, ale mamy potwierdzone, że możemy 

występować w tym programie. Zresztą, tutaj w bardzo wielu gminach był problem niedysponowania 

nieruchomościami, bo te nieruchomości były w zarządzie KOWR-u bądź - tak jak w tym przypadku - 

Skarbu Państwa. Złożyliśmy ten wniosek za wstępną aprobatą i zobaczymy co będzie się dalej działo. 
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- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jeszcze dopytam – nie lepiej było zachęcić starostwo, żeby 

się zajęło tematem? Przecież w imieniu Skarbu Państwa zawsze występuje Starosta. Nie było innych 

potrzeb gminnych? 

- Wójt Maria Suplicka: Powiem tak, my tutaj troszczymy się o nasze dobro i oczywiście można by było 

zachęcić starostwo, ale to - jakby nie było – dotyczy wprost naszych mieszkańców i chcieliśmy wprost 

zadziałać w naszym interesie. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: To się zgadzam, że zawsze w imieniu mieszkańców, tylko 

na terenie gminy leżą i drogi wojewódzkie, i powiatowe, i droga ekspresowa, i Skarb Państwa. Chodzi 

mi po prostu o to, że zawsze tych gminnych potrzeb jest dużo i jeżeli robimy za Skarb Państwa to jest 

pytanie – czy może nie warto było zrobić coś, co jest typowo gminne? Jeżeli Pani Wójt mówi, że można 

było w imieniu Skarbu Państwa o to występować to ok, chociaż wydawałoby się, że powinniśmy nalegać 

na starostę, który w imieniu Skarbu Państwa reprezentuje tą nieruchomość, no ale ok. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Pani radna, ja powiem, że dokonując wyboru zawsze stoimy przed takim 

wyzwaniem, że zadań jest bardzo dużo i trzeba dokonać wyboru. Jak już w końcu dokonujemy wyboru 

to też spotykamy się z opinią czy z oceną dlaczego ta droga, a nie inna. Zawsze te sytuacje gdzieś 

doświadczamy. Tutaj mieliśmy generalnie taką dużą przychylność rad sołeckich, które jednocześnie 

wypracowały wspólne stanowisko w tej sprawie i to były rzeczywiście jedyne wnioski, które wpłynęły. 

Stąd też chcieliśmy, żeby rady sołeckie jednocześnie też brały udział w dokonywaniu tego wyboru. 

Następna edycja da szansę wnioskowania o inną drogę. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Wójt. Czy jeszcze są pytania Państwa radnych do 

Wójta Gminy Gniezno do punktu „sprawozdanie”? O, pojawiła się „rączka”. Udzielam głosu 

Przewodniczącej Butrymowicz, proszę bardzo. 

- Radna Kamila Butrymowicz: Dziękuję Panie Przewodniczący. Mi teraz nasunęła się taka myśl, że na 

przykład w przypadku Łabiszynka nie można było składać wniosku związanego z ciśnieniem wody, z 

przebudową hydroforni czy w ogóle z ujęciem wody typowo dla miejscowości Łabiszynek? Wiemy, że 

tam mamy problem, szczególnie w letnie miesiące. Czy nie można było skorzystać właśnie w tym 

kierunku? Myślę, że woda jest jednak bardziej niezbędna niż droga, dlatego pytam z ciekawości. 

- Wójt Maria Suplicka: Ja powiem, że woda w Łabiszynku jest w kompetencji spółdzielni mieszkaniowej 

i to spółdzielnia mieszkaniowa musiałaby tą inicjatywę wykazać. Ja może Państwa troszeczkę uspokoję, 

że może nie róbmy sobie zbyt dużo nadziei, bo tak jak powiedziałam – bardzo niewielka kwota jest na 

całą Polskę, 250.000.000 zł, a wniosków jest - jak Państwu czytałam - chyba na 5.000.000.000 zł. To 

będzie naprawdę szalona loteria. 

- Radna Kamila Butrymowicz: Po prostu mi się skojarzyło, że Łabiszynek boryka się z takim problemem 

i to bardziej pod tym kątem. 

- Wójt Maria Suplicka: Jest to w kompetencji spółdzielni. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Czy są jeszcze pytania? Jeżeli ich nie ma, nikt się nie 

zgłasza to dziękuję Pani Wójt za sprawozdanie. Zamykam punkt 3 i przechodzimy do punktu 4 – 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Gniezno o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ostatnia sesja odbyła się w dniu 28 stycznia 2021r. Od tego dnia 

miały miejsce następujące wydarzenia: 

10 lutego 2021r. radna Maria Brykczyńska i radna Kamila Butrymowicz wzięły udział w Forum 

Rolniczym Powiatów Gnieźnieńskiego i Wrzesińskiego organizowanym przez Wielkopolską Izbę 

Rolniczą. Spotkanie było oczywiście online. 

Najważniejsze pisma, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie sprawozdawczym: 

- 9 lutego - Petycja w sprawie suplementów diety dla seniorów przy profilaktyce COVID-19, która 

została wycofana w dniu 17.02.2021r, 

- 17 lutego – Skarga na Dyrektora Zespołu Szkól w Jankowie Dolnym, 

- 22 lutego – Petycja o opinię w sprawie przeprowadzenia Referendum Ludowego. 

Wszystkie petycje i skargi zostały przekazane Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

W dniu dzisiejszym przed sesją do wiadomości wpłynęło pismo Stowarzyszenie Gniezno Bliżej. Jeżeli 

ktoś z Państwa chciałby się zapoznać, jest do wglądu w Biurze Rady. 

W okresie sprawozdawczym odbyły się następujące posiedzenia Komisji Rady Gminy Gniezno: 

- 15 lutego obradowała Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej. Tematem posiedzenia 

było spotkanie z prezesem oddziału PTTK w Gnieźnie oraz przedstawicielem wydziału Promocji i 

Turystyki Starostwa Powiatowego w Gnieźnie, dotyczącego możliwości rewitalizacji szlaków 

turystycznych, tras rowerowych biegnących na obszarze Gminy Gniezno,  

- 22 lutego obradowała Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. Tematem posiedzenia 

była m.in. informacja o sprzedaży mienia komunalnego w 2020r., ilość wydanych warunków zabudowy 

w 2020r., ilość miejscowych planów uchwalonych w 2020r. oraz planowanych na 2021r. Na tym 

spotkaniu zostały omówione projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  

- w tym samym dniu, 22 lutego, obradowała Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej. Na 

posiedzeniu radni zapoznali się ze stanem zaawansowania prac związanych z rozstrzygnięciem 

przetargu na budowę obiektu szkolno-przedszkolnego w Jankowie Dolnym oraz omówione zostały 

projekty uchwał na XXXIV sesję Rady Gminy Gniezno, 

- 23 lutego odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego. Tematem posiedzenia była działalność OSP na terenie Gminy 

Gniezno w 2020r. oraz analiza potrzeb na lata 2021-2023. 

- w dniu 25 lutego obradowała Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego. Na posiedzeniu zostały omówione projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

To są pokrótce wszystkie rzeczy najbardziej istotne w okresie sprawozdawczym. Jeżeli są pytania – 

proszę bardzo. Jeżeli nie, to zamknę ten punkt i przejdziemy do kolejnego. 

Dziękuję, w takim razie zamykam punkt 4. Przechodzimy do punktu 5 – podjęcie uchwał w sprawie. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powierzenia Miastu Gniezno przez Gminę Gniezno zadania publicznego w zakresie realizacji 
obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno w 
2021 roku 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Przechodzimy do tworzenia prawa lokalnego. W dniu dzisiejszym 

mamy zaplanowane podjęcie siedmiu uchwał. Pierwsza uchwała dotyczy powierzenia Miastu Gniezno 

przez Gminę Gniezno zadania publicznego w zakresie realizacji obowiązku zapewnienia opieki 

bezdomnym psom wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno w 2021r. Proszę Pani Wójt o 

przedstawienie projektu uchwały. 

- Wójt Maria Suplicka: Panie Przewodniczący, poproszę pracownika merytorycznego o przedstawienie 

projektu uchwały. 
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- Podinspektor Magdalena Buchwald: Dzień dobry. Uchwała w sprawie powierzenia Miastu Gnieznu 

przez Gminę Gniezno zadania publicznego w zakresie realizacji obowiązku zapewnienia opieki 

bezdomnym psom wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno w 2021r. Zgodnie z ustawą o ochronie 

zwierząt, zapobieganie bezdomności i zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom jest zadaniem 

własnym gminy. Na tle zapisu ustawy o samorządzie gminnym, Gmina Gniezno powierza ten 

obowiązek Miastu Gniezno na tle zawartego porozumienia, po podjęciu niniejszej uchwały. Na 

podstawie tego porozumienia miasto przejmie prawa i obowiązki gminy, które są związane z 

powyższym zadaniem. Z pism, które Wójt Gminy Gniezno przekazał do Prezydenta i z odpowiedzi 

Prezydenta wynika, że w tym roku, czyli w 2021, Prezydent jest gotowy na przyjęcie 10 psów z terenu 

Gminy Gniezno. Opłata za przyjęcie jednego psa wynosi 2.000zł. Pierwsza opłata, tzw. za gotowość, 

wynosi 900zł i dalsza część tej opłaty jest dokonywana po umieszczeniu psa w schronisku. Za każdego 

psa przyjętego poza zgłoszonym limitem, gmina będzie płaciła 2.800zł. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Podinspektor za przedstawienie projektu. Otwieram 

dyskusję nad tym projektem, proszę o zadawanie pytań. 

W międzyczasie dopytam przewodniczących właściwych komisji. Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – jak komisja zaopiniowała ten projekt? 

- Radna Maria Brykczyńska: Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. Wszystkie uwagi, które 

mieliśmy były wyjaśnione, także nie mamy więcej pytań. Chyba, że jeszcze ktoś z Państwa radnych. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. No czekam, czekam na głos. A Komisja Finansów 

opiniowała ten projekt, Panie Przewodniczący? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Tak, trwały dyskusje, natomiast opinia komisji była pozytywna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Nie mam zgłoszeń, także zamykam dyskusję i 

poddaję pod głosowanie Państwu radnym projekt uchwały w sprawie powierzenia Miastu Gniezno 

przez Gminę Gniezno zadania publicznego w zakresie realizacji obowiązku zapewnienia opieki 

bezdomnym psom wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno w 2021r. Przechodzimy do głosowania 

imiennego. Proszę o włączanie kamer i włączanie mikrofonów w trakcie głosowania. Pani radna 

Brykczyńska Maria? 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Butrymowicz Kamila? 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

- Radna Agata Górna: Jestem za. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Mówiłem, że jestem za, Panie Przewodniczący. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Nie dotarła ta informacja, ale dziękuję. Pan radny Zygmunt 

Lewandowski? 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona? 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani Radna Pajkert Iwona? 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Rzempała-Chmielewska Agnieszka? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła jednogłośnie uchwałę nr XXXIV/250/2021 w sprawie powierzenia 
Miastu Gniezno przez Gminę Gniezno zadania publicznego w zakresie realizacji obowiązku 
zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym na terenie Gminy Gniezno w 2021 roku 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 

15 radnych poparło ten projekt. Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnej uchwały, do kolejnego 

projektu – uchwała w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gniezno w 2021r. 

 

b) uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Gniezno w 2021 roku 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Rozumiem, że również Pani Podinspektor nam przedstawi ten 

projekt, tak?  

- Podinspektor Magdalena Buchwald: Tak. Ta uchwała jest również podejmowana na podstawie ustawy 

o ochronie zwierząt, zgodnie z którą Rada Gminy jest zobowiązana do dnia 31 marca każdego roku ją 

podjąć. Program opieki nad bezdomnymi zwierzętami i zapobiegania bezdomności zwierząt stanowi 
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wypełnienie obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom przez gminę. Program ten został 

zaopiniowany przez lekarza weterynarii, Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami oraz wszystkie koła 

łowieckie, które działają na terenie naszej gminy. Żadna z tych instytucji nie wniosła do niego żadnych 

uwag. W tym roku na zrealizowanie tego programu przeznaczyliśmy środki w budżecie w wysokości 

53.000zł. Uchwała też była szczegółowo omawiana na wszystkich komisjach. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za przedstawienie projektu. Otwieram dyskusję i w 

oczekiwaniu na Państwa pytania dopytuję Przewodniczącą Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego – jaka była opinia komisji? 

- Radna Maria Brykczyńska: Opinia komisji była pozytywna jednogłośnie. Wszystkie uwagi zostały 

przedyskutowane, także może tylko bym prosiła, aby Pani Podinspektor powiedziała o sterylizacji 

kotów i jaka kwota została przeznaczona, na ile zwierząt to wystarcza, czy będzie szansa jeszcze w tym 

roku o dodatkowe środki na sterylizację. 

- Podinspektor Magdalena Buchwald: W tym roku przeznaczyliśmy na sterylizację kotów środki w 

wysokości 5.000zł. Na dzień dzisiejszy wypisaliśmy 58 skierowań na sterylizację kotek i kastrację kotów. 

Być może któreś skierowania nie zostaną zrealizowane, wtedy te środki znowu się pojawią. Na pewno 

rozważymy jeszcze w tym roku możliwość zwiększenia tych środków na sterylizację. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. A jaka była opinia Komisji Finansów i Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego? Panie Przewodniczący, opiniowaliście Państwo? Panie radny? A zastępca 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki? Panie radny Ciesielski, komisja opiniowała ten projekt? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Tak, opiniowała. Komisja była jednogłośnie za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Jeżeli Państwo nie mają pytań do projektu to zamykam 

dyskusję i poddaję projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gniezno w 2021r. pod 

głosowanie. Przystępujemy do głosowania imiennego. Proszę o włączanie kamer i włączanie 

mikrofonów. Pani radna Brykczyńska Maria? 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Butrymowicz Kamila? 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? Nie ma połączenia. Pan radny Dziel 

Bolesław? 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

- Radna Agata Górna: Jestem za. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Zygmunt Lewandowski? 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona? 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani Radna Pajkert Iwona? 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Rzempała-Chmielewska Agnieszka? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Jeszcze dopytam – Pan radny Dobrzyński Patryk? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła jednogłośnie uchwałę XXXIV/251/2021 w sprawie uchwalenia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie gminy Gniezno w 2021 roku 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 głosów za 

podjęciem. Dziękuję Państwu za głosowanie. Przechodzimy do kolejnego projektu. Jest to uchwała w 

sprawie wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym 

samym dzierżawcą na tą samą nieruchomość. 

 

c) wyrażenia zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym 
dzierżawcą, na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Oddaję głos Wójtowi Gminy Gniezno.  

- Wójt Maria Suplicka: A ja Panie Przewodniczący… 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Mikrofon proszę włączyć, Pani Wójt. 

- Wójt Maria Suplicka: A ja poproszę o przedstawienie projektu uchwały pracownika merytorycznego. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Witamy Pana Inspektora. To jest chyba 

najczęściej występujący Inspektor Gminy Gniezno na sesjach. 

- Inspektor Sławomir Gabryszak: Dzień dobry. Szanowni Państwo, uchwała w sprawie wyrażenia zgody 

dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą dotyczy 

gruntu położonego w miejscowości Obora. Jest to grunt o powierzchni 1598m. Poprzednia umowa była 

zawarta na okres 3 lat. Dzierżawca uporządkował ten grunt, doprowadził do stanu używalności, że tak 

powiem i teraz wystąpił o ponowne przedłużenie umowy dzierżawy. Tam ogródek chce sobie zrobić, 

trawę zasiać i żeby był tam utrzymany porządek. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Panie Inspektorze za przedstawienie projektu uchwały. 

Otwieram dyskusję nad omawianym projektem. Proszę o zadawanie pytań. Dopytuję o opinię 

Przewodniczących właściwych komisji – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Rolnej? 

- Radna Maria Brykczyńska: Nie opiniowaliśmy. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. W takim razie proszę o opinię Przewodniczącego Komisji 

Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. Panie Przewodniczący? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Opinia Komisji była pozytywna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. W takim razie jeśli nie ma pytań to zamykam 

dyskusję i poddaję projekt uchwały pod głosowanie. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla 

Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą na tą samą 

nieruchomość. Poddaję projekt pod głosowanie imienne. Pani radna Brykczyńska Maria? 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Butrymowicz Kamila? 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata?  

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Zygmunt Lewandowski? 
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- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona?  

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani Radna Pajkert Iwona? 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Rzempała-Chmielewska Agnieszka? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła jednogłośnie uchwałę nr XXXIV/252/2021 w sprawie wyrażenia 
zgody dla Wójta Gminy Gniezno na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z tym samym dzierżawcą, 
na tą samą nieruchomość 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 

15 osób opowiedziało się za podjęciem. Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy osiedla we wsi Lulkowo. 

 

d) nadania nazwy osiedla we wsi Lulkowo 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę Panie Inspektorze o przedstawienie projektu. 

- Inspektor Sławomir Gabryszak: Uchwała w sprawie nadania nazwy osiedla we wsi Lulkowo dotyczy 

jak sama nazwa mówi nadania nazwy nowopowstałemu osiedlu domów jednorodzinnych – nazwy 

„osiedle Rubinowe”. Sołtys wystąpił z wnioskiem o nadanie takiej nazwy. Pragnę nadmienić, że 

zebranie odbyło się w trybie covidowym. Ten grunt znajduje się w okolicach osiedla Przyjaznego. Przed 

osiedlem Przyjaznym w tym rejonie. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Panie Inspektorze. Otwieram dyskusję, proszę o 

zadawanie pytań odnośnie tego projektu. Jaka była opinia właściwych komisji? Komisja Gospodarki 

Rolnej opiniowała? 

- Radna Maria Brykczyńska: Nie, myśmy nie opiniowali. To nie leży w zakresie działania naszej komisji. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. W takim razie proszę o opinię Przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. 

- Radny Patryk Dobrzyński: Opinia Komisji była pozytywna. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Nikt nie zgłosił chęci udziału w dyskusji, w takim 

razie zamykam dyskusję i poddaję projekt uchwały w sprawie nadania nazwy osiedla we wsi Lulkowo 

pod głosowanie. Przystępujemy do głosowania imiennego. Pani radna Brykczyńska Maria? 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Butrymowicz Kamila? 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata?  

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Zygmunt Lewandowski? 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona?  

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani Radna Pajkert Iwona? 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Rzempała-Chmielewska Agnieszka? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
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Głosów „przeciw” 0 
Głosów „wstrzymujących się” 0 

 
Rada Gminy Gniezno przyjęła jednogłośnie uchwałę na XXXIV/253/2021 w sprawie nadania nazwy 
osiedla we wsi Lulkowo 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie. 15 radnych poparło jednogłośnie projekt 

uchwały. Dziękuję za głosowanie. Przechodzimy do kolejnego projektu w sprawie nadania nazwy 

osiedla we wsi Jankowo Dolne. 

e) nadania nazwy osiedla we wsi Jankowo Dolne 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę Panie Inspektorze o przedstawienie projektu uchwały. 

- Inspektor Sławomir Gabryszak: Tutaj jest podobna sytuacja. Działki znajdują się w Jankowie Dolnym. 

Sołtys wystąpił z wnioskiem o nadanie nazwy przedmiotowym działkom „osiedle Południowe”. 

Również pragnę podkreślić, że zebranie odbyło się w trybie covidowym. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za omówienie. Otwieram dyskusję i proszę o 

przedstawienie opinii Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. Panie Przewodniczący? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Opinia Komisji była pozytywna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Pan radny Dziel chciał coś powiedzieć? 

- Radny Bolesław Dziel: Ja do Pana Inspektora – w którym miejscu jest ta nazwa nadawana? 

- Inspektor Sławomir Gabryszak: To jest tu jak się wjeżdża do Jankowa po prawej stronie. Zaraz 

pierwsza droga w prawo. 

- Radny Bolesław Dziel: Przed sołtysem to jeszcze jest? 

- Inspektor Sławomir Gabryszak: Tak, tak, przed sołtysem. 

- Radny Bolesław Dziel: Dziękuję. 

- Radny Marian Kaźmierczak: Panie Inspektorze, nie. Proszę dokładnie umiejscowić. To jest przy 

wjeździe, przed szkołą. Pierwsze przed szkołą osiedle Północne. To nie jest przed sołtysem, tylko jadąc 

od Gniezna to jest za. To jest pierwszy wjazd przed szkołą po prawej stronie. 

- Radny Bolesław Dziel: Koło Pana G..., tak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Dokładnie tak. 

- Inspektor Sławomir Gabryszak: Ale tu nie możemy nazwiskami... Ale to jest w tym miejscu, tak jak Pan 

radny Dziel powiedział. 

- Radny Bolesław Dziel: Dziękuję. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Czy Pan radny Dziel już wie gdzie to jest? 

- Radny Bolesław Dziel: Wiem, wiem. Dziękuję. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Czyli rozumiem, że mogę zamknąć dyskusję i poddać projekt pod 

głosowanie? Nikt z Państwa już nie będzie zadawał pytań? W takim razie poddaję pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy osiedla we wsi Jankowo Dolne. Pani radna Brykczyńska 

Maria? 
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- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Butrymowicz Kamila? 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata?  

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Zygmunt Lewandowski? 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona?  

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani Radna Pajkert Iwona? 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Rzempała-Chmielewska Agnieszka? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
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Rada Gminy Gniezno przyjęła jednogłośnie uchwałę nr XXXIV/254/2021 w sprawie nadania nazwy 
osiedla we wsi Jankowo Dolne 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie – 

15 osób poparło projekt. Przechodzimy do przedostatniej uchwały w dniu dzisiejszym. 

 

f) zwolnienia i zwrotu opłaty należnej w roku 2021 za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jest to projekt uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu opłaty 

należnej w roku 2021 za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych 

do spożycia w miejscu sprzedaży. Udzielam głosu Wójtowi Gminy Gniezno. 

- Wójt Maria Suplicka: Dziękuję. Przedstawiam Państwu projekt uchwały dotyczącej zwolnienia dla 

restauratorów i właścicieli lokali gastronomicznych z opłaty koncesyjnej za sprzedaż alkoholu. Uchwała 

jest tak naprawdę odpowiedzią na apel ogólnopolski przedstawicieli branży gastronomicznej i stanowi 

wprost wsparcie dla tych przedsiębiorców. Podstawą przyjęcia tej uchwały są przepisy prawne, które 

weszły w życie 26 stycznia bieżącego roku. Dają one możliwość zwolnienia z tej opłaty przedsiębiorców. 

Nasza uchwała proponuje zwolnienie z II i III raty opłaty koncesyjnej za sprzedaż alkoholu. Wielkość 

wsparcia na podstawie tej uchwały będzie wynosić w skali roku około 10.000 zł dla tych 

przedsiębiorców. Dziękuję. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Wójt za przedstawienie projektu. Otwieram 

dyskusję nad omawianym projektem, proszę o zadawanie pytań. Ja dopytam właściwe komisje. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. 

- Radny Patryk Dobrzyński: Opinia Komisji była pozytywna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Czy są pytania do tego projektu? Nie widzę.  

W takim razie zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania uchwały w sprawie zwolnienia i 

zwrotu opłaty należnej w roku 2021 za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży. Pani radna Brykczyńska Maria? 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Butrymowicz Kamila? 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata?  

- Radna Agata Górna: Jestem za. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Zygmunt Lewandowski? 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona?  

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani Radna Pajkert Iwona? 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Rzempała-Chmielewska Agnieszka? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno jednogłośnie przyjęła uchwałę na XXXIV/255/2021 w sprawie zwolnienia i 
zwrotu opłaty należnej w roku 2021 za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie. 15 radnych poparło jednogłośnie tą 

uchwałę. Przechodzimy do ostatniego projektu w dniu dzisiejszym. 

 

g) ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz 
Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Łabiszynku 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jest to uchwała w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 

sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Łabiszynku. 

Proszę Pani Wójt o przedstawienie projektu uchwały. 

- Wójt Maria Suplicka: Ja poproszę Panią Sekretarz o przedstawienie projektu uchwały dla Państwa. 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Dzień dobry. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

sołtysów sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla w 

Łabiszynku. Ja może omówię uchwałę od razu z autopoprawką, tak? 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Tak będzie najlepiej. 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Ustala się dietę dla sołtysów sołectw w formie kwartalnie 

wypłacanego ryczałtu w wysokości zależnej od liczby mieszkańców danej jednostki pomocniczej w 

podziale: 
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- do 300 mieszkańców – 1.050zł 

- od 301 do 600 mieszkańców – 1.125zł 

- od 601 mieszkańców – 1.200zł. 

Może jeszcze §2 - dieta ulega obniżeniu o 5% za każdorazową nieobecność na naradzie sołtysów 

organizowanej przez wójta. Uchwała została szczegółowo omówiona na poszczególnych komisjach. 

Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za przedstawienie projektu uchwały. Otwieram dyskusję. 

Państwo radni otrzymali projektu uchwały w dniu zwołania sesji, a potem po jakimś czasie wpłynęła 

autopoprawka, także będziemy głosować autopoprawkę i potem projekt całej uchwały. Proszę o 

zadawanie pytań. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ja chciałam zgłosić wniosek formalny. Jeżeli nie ma 

przeciwskazań to wniosek formalny dotyczy tego, aby uchwała weszła w życie z dniem 1 marca, a nie 

1 kwietnia. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Czyli wniosek formalny dotyczy §6, tak? Może Pani spojrzeć w ten 

projekt? W §6 jest zapisane „uchwała wchodzi w życie z dniem 1 kwietnia 2021r.”. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Tak. Propozycja jest, żeby było 1 marca. Jeżeli nie ma 

przeciwwskazań formalno-prawnych to taka propozycja o przegłosowanie takiego wniosku. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dopytam Panią Sekretarz – czy są jakieś przeciwwskazania? 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Ja poproszę Panią mecenas. 

- Mecenas Justyna Gałęcka: Dzień dobry, witam. Nie ma tutaj żadnych przeciwskazań formalnych. Ta 

data 1 kwietnia pojawiła się w związku z tym, że zamierzeniem było, żeby za pierwszy kwartał były 

wypłacone diety w starej wysokości, żeby to rozliczać od drugiego kwartału, ponieważ zmiana nastąpi 

w trakcie kwartału to będzie to trudniejsze po prostu, bo trzeba będzie dokonać przeliczenia. Niemniej 

jednak jest to jak najbardziej dopuszczalne, jest to po prostu poprawka Pani radnej, która zostanie 

przegłosowana przez Państwa radnych po tej autopoprawce wprowadzonej przez Panią Wójt. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jeżeli mogłabym jeszcze tylko uzasadnić – ponieważ w tym 

roku jeszcze przed wejściem nowych statutów sołectw sołtysi mogli, ale nie musieli wykonać zadanie 

związane z rozniesieniem nakazu. W związku z tym, że zdecydowana część sołtysów to zrobiła, więc 

może byłoby to dobrą gestią ze strony rady, aby w jakiś sposób chociaż to docenić. Gdyby tego nie 

zrobili to z kolei pracownicy by to robili w formie pełnej odpłatnej. Sołtysi, którzy to wykonali, czyli 2/3 

sołtysów zrobili to w formie nieodpłatnej i są to jakieś oszczędności na rzecz gminy. W związku z tym 

wydaje mi się, że można by było przegłosować podwyżkę od 1 marca. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Coś z moim laptopem. Ja Państwa nie widzę. Ja Państwa nie 

widziałem ani nie słyszałem. Był chwilowy problem z laptopem. Już jest ok. 

- Radny Bolesław Dziel: Panie Przewodniczący, obraz ginie. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jeszcze raz? 

- Radny Bolesław Dziel: Obraz ginie, nikogo nie widzę. Teraz widzę Pana Przewodniczącego za mgłą. 

- Radny Marian Kaźmierczak: No Pana Przewodniczącego po prostu zacięło. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ja jestem nad jeziorem teraz właśnie. Na Wełnicy woda paruje. 

Transmisja idzie w porządku. Drodzy Państwo, przypomnę – jesteśmy przy ostatnim projekcie uchwały 
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w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Łabiszynku. Pani Sekretarz przedstawiła nam autopoprawkę i 

przedstawiła projekt uchwały. Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska złożyła wniosek do §6, że 

uchwała wchodzi w życie z dniem 1 marca 2021r. Ja poddaję ten wniosek Pani radnej Rzempały-

Chmielewskiej pod głosowanie. Jeżeli ten wniosek uzyska Państwa poparcie to sołtysi będą mieli 

płaconą dietę w dniu 1 marca. Czy jest to dla Państwa czytelne? Czy ktoś z Państwa przez tą przerwę 

się pogubił albo czegoś nie rozumie? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Czy my nie powinniśmy najpierw uchwalić autopoprawki? 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani mecenas? 

- Mecenas Justyna Gałęcka: To już tutaj nie ma znaczenia, ponieważ ta autopoprawka i poprawka w 

żaden sposób nie są ze sobą związane i na siebie nie nachodzą, czyli możemy to zrobić w dowolnej 

kolejności, ale musi być przegłosowane jedno i drugie osobno, a następnie cała uchwała – jak zawsze. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: No właśnie. Głosujemy te dwa drobiazgi, a na końcu będzie 

głosowany cały projekt uchwały. Czy są pytania ze strony Państwa radnych? Nie widzę, w takim razie 

poddaję pod głosowanie wniosek Pani radnej Agnieszki Rzempały-Chmielewskiej dotyczący §6. Stary 

zapis brzmiał „uchwała wchodzi w życie z dniem 1 kwietnia 2021r.”. Wniosek Pani radnej jest 

następujący: w §6 „uchwała wchodzi w życie z dniem 1 marca 2021r.” Poddaję ten wniosek pod 

głosowanie. Przechodzimy do głosowania imiennego. Pani radna Brykczyńska Maria? Wrócimy. Pani 

radna Butrymowicz Kamila? 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? Pan radny Dziel Bolesław? 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? Pani radna Górna Agata?  

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Zygmunt Lewandowski? 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

- Radny Ryszard Majewski: Nie biorę udziału w głosowaniu. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona?  

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – wstrzymuję się od głosowania. Pani 

Radna Pajkert Iwona? 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Rzempała-Chmielewska Agnieszka? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za.  

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Jeszcze dopytam kilku radnych, bo nie było połączenia. 

Pani radna Brykczyńska Maria?  

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Pan radny Dobrzyński Patryk? Uznaję, że jest nieobecny 

w tym momencie, czyli nie głosował. Pan radny Fryza Jakub? Również, czyli mamy wszystkich. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  11 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 1 
 

Rada Gminy Gniezno większością głosów przyjęła wniosek radnej Agnieszki Rzempały-
Chmielewskiej do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw 
położonych na terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Łabiszynku o 
zmianę zapisu w §6 „uchwała wchodzi w życie z dniem 1 kwietnia 2021 r.” na zapis „uchwała 
wchodzi w życie z dniem 1 marca 2021 r.” 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Już Państwu mówię. Uchwała została podjęta – 11 głosów za, 2 

radnych… 

- Radna Maria Brykczyńska: Wniosek został przegłosowany. Nie uchwała, tylko wniosek. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Tak, tak, ale mówię – 2 radnych jest nieobecnych, 1 radny nie brał 

udziału w głosowaniu i 1 radny się wstrzymał. Wniosek został przegłosowany.  

Teraz przystępujemy do głosowania tej autopoprawki, którą omówiła Pani Sekretarz. To jest 

autopoprawka do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw 

położonych na terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Łabiszynku. 

Przystępujemy do głosowania imiennego. Pani radna Brykczyńska Maria? 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Butrymowicz Kamila? 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? Pan radny Dziel Bolesław? 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? Pani radna Górna Agata?  
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- Radna Agata Górna: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Zygmunt Lewandowski? 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

- Radny Ryszard Majewski: Nie biorę udziału w głosowaniu. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona?  

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani Radna Pajkert Iwona? 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Rzempała-Chmielewska Agnieszka? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Jeszcze dopytam, może będzie połączenie – Pan radny 

Dobrzyński Patryk? Uznaję, że jest nieobecny w tym momencie. Pan radny Fryza Jakub? Też jest 

nieobecny. 

Głosowanie: 

Głosów „za”  12 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
diet dla sołtysów sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego Zarządu 
Osiedla w Łabiszynku 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Uchwała została podjęta większością głosów – 12 głosów za, 2 

osoby nieobecne i 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Teraz poddam pod głosowanie projekt całej 

uchwały, ale zanim to nastąpi to jeszcze dopytam przewodniczących właściwych komisji jaka była 

opinia. Czy Komisja Gospodarki Rolnej opiniowała ten projekt czy nie? Pani Przewodnicząca?  

- Radna Maria Brykczyńska: Nie, nie opiniowała. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. W takim razie przez to, że nie mamy połączenia z Panem 

Przewodniczącym Dobrzyńskim, dopytam o opinię Pana radnego Łukasza Ciesielskiego jako Zastępcę. 

Jaka była opinia? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Opinia Komisji była pozytywna. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. W takim razie po przegłosowaniu wniosku Pani 

radnej Agnieszki Rzempały-Chmielewskiej i po przegłosowaniu autopoprawki do projektu uchwały, 

poddaję pod głosowanie cały projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw 

położonych na terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla w Łabiszynku. 

Przechodzimy do głosowania imiennego. Pani radna Brykczyńska Maria? 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Butrymowicz Kamila? 

- Radna Kamila Butrymowicz: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Ciesielski Łukasz? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? Pan radny Dziel Bolesław? 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? Pani radna Górna Agata?  

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Proszę odnotować, że nie brałem udziału w głosowaniu. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Zygmunt Lewandowski? 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

- Radny Ryszard Majewski: Nie biorę udziału w głosowaniu. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona?  

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani Radna Pajkert Iwona? 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Rzempała-Chmielewska Agnieszka? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jeszcze dopytam dwóch radnych. Pan radny Dobrzyński Patryk? 

Jest w tym momencie nieobecny. Pan radny Fryza Jakub? Również nie ma połączenia.  

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  11 
Głosów „przeciw” 0 
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Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę na XXXIV/256/2021 w sprawie ustalenia wysokości diet dla 
sołtysów sołectw położonych na terenie Gminy Gniezno oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla 
w Łabiszynku 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Uchwała została podjęta większością głosów - 11 głosów za, 2 

osoby były nieobecne i 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu. Dziękuję Państwu za głosowanie. To 

był ostatni projekt, którym się zajmowaliśmy w dniu dzisiejszym. Zamykam cały punkt 5. Przechodzimy 

do punktu 6 – informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

 

6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Już Państwu przedstawiam. Od ostatniej sesji zwyczajnej w dniu 

28 stycznia interpelacje i zapytania złożyli:  

W dniu 29 stycznia radna Iwona Pajkert złożyła interpelację w sprawie wprowadzenia dodatkowego 

gminnego kryterium do regulaminu rekrutacji kandydatów do żłobka i przedszkoli działających na 

terenie Gminy Gniezno. Odpowiedź wpłynęła w dniu 11 lutego. 

W dniu 29 stycznia radna Iwona Pajkert złożyła interpelację w sprawie opracowania w 2021r. przez 

Urząd Gminy Gniezno planu zagospodarowania przestrzennego we wsi Dalki dla terenu, który w 

perspektywie przeznaczony byłby pod budowę bezkolizyjnego przejazdu kolejowego. Odpowiedź 

wpłynęła w dniu 10 lutego. 

4 lutego radny Marian Kaźmierczak interpelował o pisemne podanie do wiadomości zainteresowanym 

na jakim etapie w chwili obecnej jest realizacja ich wniosku dotyczącego opracowania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wskazanego we wniosku obszaru. Odpowiedź wpłynęła 

do Biura rady w dniu 10 lutego. 

17 lutego 2021r. radna Maria Brykczyńska złożyła wniosek o ograniczenie prędkości na skrzyżowaniach 

dróg osiedlowych z drogą gminną w Lubochni poprzez zastosowanie znaku B33 – ograniczenie 

prędkości do 20km/h. 

Ja to odczytałem, bo wpłynął do Biura Rady wniosek radnej. Ani wniosek ani odpowiedź nie będzie 

publikowana na stronie internetowej, bo to będzie rozstrzyganie w trybie KPA, czyli radna otrzyma 

odpowiedź bez zbędnej zwłoki w trybie do miesiąca. To wszystko. Czy są jakieś pytania do tego punktu? 

Nie ma, w takim razie zamykam punkt 6 i przechodzimy do punktu 7 – zapytania i wolne głosy. 

 

7. Zapytania i wolne głosy 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jeżeli są pytania do Pani Wójt to proszę bardzo o zadawanie pytań 

najlepiej na czacie, bo ja na czacie widzę, a na tym małym monitorze to te łapki gdzieś tam znikają. 

Mam zgłoszenie. Pierwszy głos jest Pani radnej Marii Brykczyńskiej, a w kolejce Pan radny Patryk 

Dobrzyński. Proszę bardzo Pani radna Brykczyńska – udzielam głosu. 

- Radna Maria Brykczyńska: Pierwsze pytanie odnosi się do tego, co już mówiliśmy chyba na ostatniej 

sesji. Chodzi mi o pozyskanie terenu w Woli Skorzęckiej pod budynek przyszłego przedszkola. Czy jakieś 

rozmowy w tym czasie już się toczyły? Czy podjęto jakieś działania czy nie? 

- Wójt Maria Suplicka: Nie. Od ostatniej sesji nie wydarzyło się nic w tym temacie. 

- Radna Maria Brykczyńska: Czy Pani Wójt będzie zabiegała o ten teren czy nie? 

- Wójt Maria Suplicka: Pani myśli o terenie, który jest we władaniu KOWR-u, tak? 
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- Radna Maria Brykczyńska: Tak, tak. Pani Wójt mówiła, że chcą nam przekazać nieodpłatnie ten teren, 

ale są pewne wymagania. 

- Wójt Maria Suplicka: Pani radna, jeżeli zdecyduję się podjąć rozmowy z KOWR-em celem przejęcia 

tego terenu na rzecz gminy, to muszę do KOWR-u wystąpić z określonym planem inwestycyjnym. To 

będzie właściwie taki ostatni etap jeśli chodzi o decydowanie o rozpoczęciu nowej inwestycji, więc taka 

może trochę inna kolejność. Najpierw będziemy przygotowywać plan inwestycyjny, w którym Państwo 

będziecie uczestniczyć i Państwo będziecie świadomi, że kolejnym krokiem będzie występowanie do 

KOWR-u o teren. Nie ma innej możliwości. Ja na roboczo już dowiadywałam się w KOWR-ze jaka jest 

procedura przejęcia terenu na rzecz gminy. Teraz jedynie mogę wykonać krok formalny, a on może być 

wykonany po podjęciu już konkretnych ustaleń co do inwestycji. 

- Radna Maria Brykczyńska: Rozumiem. Wiadomo, że teraz będziemy budować przedszkole w Jankowie 

Dolnym, więc ta inwestycja będzie odłożona w czasie, ale czy istnieje niebezpieczeństwo, że ten teren 

mogą przekazać komuś innemu albo sprzedać? 

- Wójt Maria Suplicka: Takiego sygnału ze strony KOWR-u nie miałam. Pewnie takie niebezpieczeństwo 

jest. Zawsze jest jakieś ryzyko, że może tak być. Tak jak powiedziałam – ja mogę do KOWR-u wystąpić 

formalnie mając już określony plan inwestycyjny. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję bardzo. Jeszcze mam drugie pytanie – mieszkaniec naszej gminy 

ze Strzyżewa Paczkowego dzwonił do mnie i chodzi tutaj o tą fermę fotowoltaiczną, która ma w 

Strzyżewie Paczkowym powstać na obszarze chyba 2,5ha. Ci państwo mieszkają 10-12m, ich płot ma 

graniczyć w przyszłości z budowaną farmą fotowoltaiczną i byli zdziwieni, że już jest postępowanie 

odnośnie zabudowy tej farmy, a oni wcześniej nie dostali żadnej informacji, że taka inwestycja będzie 

realizowana. 

- Wójt Maria Suplicka: Podejrzewam, że nie dostali informacji, bo nie są stroną postępowania. 

- Radna Maria Brykczyńska: Czy w takim razie mają jeszcze możliwość odwoływania się od tej decyzji 

czy już sprawa poszła za daleko? 

- Wójt Maria Suplicka: Ja w tej chwili nie potrafię powiedzieć na jakim etapie jest sprawa, ale poproszę 

tu Pana Roberta Błocha, żeby Pani udzielił odpowiedzi na to pytanie. Proszę jeszcze raz postawić to 

pytanie, bo Pan Robert właśnie wszedł, także proszę o powtórzenie. 

- Kierownik Robert Błoch: Dzień dobry. Słucham? 

- Radna Maria Brykczyńska: Dzień dobry. Panie Kierowniku, dzisiaj dzwonili do mnie mieszkańcy ze 

Strzyżewa Paczkowego zaniepokojeni budową farmy fotowoltaicznej na obszarze 2,5ha, gdzie ich płot 

od planowanej inwestycji będzie w odległości 10-12m. Mówili, że wcześniej nie dostali żadnej 

informacji, że taka inwestycja ma powstać. Dopiero teraz, że już jest postępowanie odnośnie zabudowy 

tej farmy. Czy jest możliwość odwoływania się jeszcze od tej decyzji? 

- Kierownik Robert Błoch: Do mnie na biurko trafił wniosek o ustalenie warunków zabudowy w sprawie 

takiej inwestycji i do tego wniosku była załączona decyzja wydana przez Wójta Gminy Gniezno o 

środowiskowych uwarunkowaniach dla lokalizacji takiej inwestycji w tym miejscu. Ta decyzja była 

pozytywna, jest ona już prawomocna. Na temat tej decyzji nie chcę się wypowiadać, bo nie ja 

odpowiadałem za jej realizację. To była decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach i tym zajmował 

się Referat Ochrony Środowiska. Do mnie na razie wpłynął wniosek o ustalenie warunków zabudowy 

na inwestycję polegającą na budowie instalacji fotowoltaicznej i taki wniosek w tej chwili zaczęliśmy 



 
31 

 

dopiero rozpatrywać. Na temat decyzji wydanej już środowiskowej nie chciałbym się wypowiadać, 

ponieważ nie prowadziłem tej sprawy. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze. Czy będą konsultacje z mieszkańcami jeszcze? 

- Kierownik Robert Błoch: Na temat wydawania decyzji warunków zabudowy nie przewiduje się 

konsultacji w takiej sprawie, zwłaszcza przy pozytywnej decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach. 

My wydając decyzję o warunkach zabudowy opieramy się o ustalenia zawarte w ustawie o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym. W chwili obecnej te przepisy są tak skonstruowane, że tak 

naprawdę nie ma prawnej możliwości odmawiania na tego typu inwestycje. Jeżeli taka inwestycja nie 

łamie jakiegoś konkretnego przepisu prawa, to w myśl rozumienia aktualnych zapisów ustawy o 

planowaniu przestrzennym, ciężko jest naprawdę znaleźć coś, żeby na takie inwestycje odmawiać. 

- Radna Maria Brykczyńska: A czy są na przykład jakieś obwarowania, chodzi mi o odległość między 

zabudowaniami a powstaniem tej farmy. Podobno ten montaż będzie dochodził do 5m wysokości. 

- Kierownik Robert Błoch: Tak jak powtarzam – obecnie jest u nas w kraju takie lobby na tego typu 

inwestycje, że wszystkie przepisy zostały tak skrojone, żeby nie utrudniać tego typu inwestycji.  Jeżeli 

to się wszystko wiąże z odległościami, które reguluje prawo budowlane – my przy warunkach 

zabudowy nie możemy jeszcze bardziej obwarowywać tego typu inwestycji. Ta inwestycja jest 

traktowana na równi z każdą inną infrastrukturą techniczną, czyli tak samo jak sieć wodociągowa, tak 

samo jak siec elektroenergetyczna, sieć gazowa. Te urządzenia są traktowane jako urządzenia 

infrastruktury technicznej i praktycznie bardzo ciężko jest znaleźć jakieś podstawy prawne, żeby 

odmawiać na tego typu inwestycje. Tym bardziej, że decyzja środowiskowa była pozytywna. 

- Radna Maria Brykczyńska: Jeżeli są farmy wiatrowe to na przykład jest określona odległość minimalna, 

w której ma ta farma wiatrowa się znajdować. Czy przy farmach fotowoltaicznych takich zapisów nie 

ma? 

- Kierownik Robert Błoch: Odległości zgodne z przepisami prawa, czyli 3-4m od działek sąsiednich. 

- Radna Maria Brykczyńska: Tylko to? 

- Kierownik Robert Błoch: Tylko to. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze. Czyli rozumiem, że teraz mieszkańcy będą mieli możliwość jeszcze 

się odwoływania od tej decyzji albo będą mogli oprotestować tą inwestycję czy nie? 

- Kierownik Robert Błoch: Od każdej decyzji zgodnie z przepisami przysługuje stronom postępowania 

odwołanie. 

- Radna Maria Brykczyńska: Ale Pan mówi, że oni nie są stroną, bo nie dostali żadnej informacji. 

- Kierownik Robert Błoch: Nie, nie. Jeżeli dzwonili do Pani to znaczy, że ode mnie w sprawie ustalenia 

warunków zabudowy dostali zawiadomienie. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dostali zawiadomienie odnośnie postępowania zabudowy tej farmy 

fotowoltaicznej. To jest pierwsze pismo, które otrzymali. 

- Kierownik Robert Błoch: Tak, a dlaczego nie byli informowani na etapie wydawania decyzji 

środowiskowej – nie chciałbym się wypowiadać na ten temat, bo nie ja prowadziłem to postępowanie. 

- Radny Bolesław Dziel: Było to na tablicy ogłoszeń, Pani Przewodnicząca. Było to na tablicy ogłoszeń 

dwa razy. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Drodzy Państwo, w kolejności. Pani radna Brykczyńska już 

wyczerpała, tak? W kolejności mówiłem, że głosu udzielę Panu radnemu Patrykowi Dobrzyńskiemu. Po 

Patryku Dobrzyńskim chęć udziału w dyskusji zgłosiła Pani Agnieszka Rzempała. Pan Patryk Dobrzyński 

nas słyszy? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Tak. Słychać mnie? 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Kiepsko. 

- Radny Patryk Dobrzyński: Halo? Jestem słyszalny? 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę mówić. Teraz lepiej. 

- Radny Patryk Dobrzyński: Ja już mówiłem kilka razy na komisji i tak dalej w sprawie łączenia wspólnych 

komisji, także przygotowałem pismo i wniosek, który chciałem złożyć na ręce Pana Przewodniczącego. 

Odczytam jakie są intencje zwoływania wspólnych komisji. Wniosek w sprawie zwoływania wspólnych 

posiedzeń komisji Rady Gminy Gniezno w celu omawiania projektów uchwał. Uzasadnienie - zgodnie z 

rozdziałem 6 §10 pkt. 4 podpunkt 5 statutu Gminy Gniezno, do zadań Przewodniczącego Rady Gminy 

Gniezno należy koordynowanie pracy poszczególnych komisji, natomiast dalej w rozdziale 11 pt. 

„Komisje Rady Gminy” §42 pkt. 2 brzmi „wspólne posiedzenia komisji zwołuje Przewodniczący Rady z 

własnej inicjatywy lub na wniosek Przewodniczących zainteresowanych komisji”, co właśnie czynię. 

Mając na uwadze dobro gminy i dezorganizację pracy Urzędu, zwracam się z prośbą o łączenie komisji 

w celu omawiania projektów uchwał. Prace Urzędu i związanych z nim pracowników merytorycznych, 

którzy poświęcają swój czas na omawianie wiele razy tej samej uchwały podczas różnych komisji 

powoduje zaniechanie codziennych obowiązków i często przedłużanie spraw naszych mieszkańców. 

Organizowanie oddzielnych komisji w celu omawiania tych samych uchwał nie ma uzasadnienia w 

praktyce, gdyż wielu członków należy do dwóch komisji w podobnym składzie osobowym. Uważam, iż 

wprowadzenie powyższego zwyczaju w trybie zdalnym jest w pełni uzasadnione. W moim przekonaniu 

wspólne działania usprawniają pracę rady i pozwalają skupić się na tematach ważnych dla 

mieszkańców Gminy Gniezno. W 2019 roku statut Gminy Gniezno umożliwił powołanie nowych komisji 

oraz każdemu radnemu udział w jednej lub w dwóch komisjach. Tym samym składy osobowe komisji 

są pokrewne, zazębione i radni praktycznie po dwa razy omawiają te same uchwały. Taka organizacja 

pracy powoduje stratę czasu i zaangażowania radnych, utrudnienie w zagłębianiu tematów leżących w 

zakresie działań poszczególnych komisji. Przy organizacji pracy rady w trybie zdalnym, większość 

radnych ma łatwy dostęp do komputera. Proszę pamiętać, że kilku radnych korzysta z pomocy Urzędu 

Gminy i ich zaangażowanie w udział w pracach komisji jest zdecydowanie większe, wymaga większego 

zaangażowania czasu i środków. Nie dziwię się, że frustrujące może być wielokrotne omawianie tych 

samych projektów uchwał, które nie skutkuje pozyskaniem nowych informacji w danym temacie. 

Wspólne obradowanie w tym zakresie oraz większe grono do dyskusji pozwala w sposób wyczerpujący 

zbadać każdy temat. Nie ma przeszkód, by komisje obradowały wspólnie, a oddzielnie dokonywały 

jedynie głosowania i opiniowania. Jak to wskazano na wstępie, nie sprzeciwia się temu również statut 

Gminy Gniezno. Mój wniosek ma więc na celu usprawnienie pracy komisji, a przez to całej rady, 

pozwala na lepsze wykorzystanie czasu pracy urzędników zaangażowanych w prace komisji. To tyle, 

wyjaśniając moje kwestie związane z wspólnym łączeniem komisji. Dziękuję. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Panie Przewodniczący, ten wniosek Pan złoży czy złożył? 

- Radny Patryk Dobrzyński: Tak, złożyłem go w Biurze Rady, przez pośrednictwo Biura Rady do Pana 

Przewodniczącego. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ja ten wniosek po sesji czy jutro wyślę radnym. Teraz nie będę się 

odnosił, bo widzę, że Pan Przewodniczący trochę nie rozumie statutu. W statucie jest wyraźnie 

napisane, że jest taka możliwość łączenia. 

- Radny Patryk Dobrzyński: Czytałem go kilkakrotnie. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ale niech ja skończę – ja mam taką możliwość i każdy z 

przewodniczących. Ja tylko z Panem Przewodniczącym rozmawiałem na ten temat. Ostatnio było 

połączenie Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki Rolnej. 

- Radny Patryk Dobrzyński: Szanowny Panie Przewodniczący, ja zwracam się do Pana z prośbą, 

ponieważ były komisje łączone, pojawiały się sytuacje i opinie radnych, że jest to kiepski pomysł. W 

związku z tym złożyłem pismo, które argumentuje moje założenia, które składałem do Pana 

Przewodniczącego w tej sprawie. Teraz złożyłem to oficjalnie. Naszym założeniem jest działanie na 

wspólne dobro mieszkańców i uważam, że argumenty, które wystosowałem w powyższym piśmie mają 

za zadanie usprawnić i naszą pracę i pracę Urzędu. Oczywiście bardzo fajnie - komisja, która była 

łączona z Komisją Rewizyjną, Komisja Gospodarki – bardzo fajnie. Zajęliśmy się tematem typowo 

strażackim, merytorycznym. Było to typowo w kompetencjach powyższych komisji i jak najbardziej była 

ta komisja łączona w pełni uzasadniona. Natomiast zmierzam tutaj i wracam do komisji ostatnich, 

zwłaszcza do przedstawienia budżetu, gdzie Pani Skarbnik była obecna calutki dzień i w koło mówiła o 

tym samym, a można było by takie komisje połączyć wspólnie i Panie Przewodniczący, już któryś raz z 

kolei o to wnioskowałem, w związku z tym teraz zrobiłem to oficjalnie, żeby wszyscy mieli świadomość, 

mogli się zapoznać z moimi argumentami i albo się z nimi zgodzą, albo nie. To jest moje prywatne 

zdanie w celu usprawnienia pracy Urzędu, gdyż taka jest moja rola. Jako radni dbamy o interesy 

mieszkańców, a pragnę zaznaczyć, że wielu mieszkańców zwracało mi uwagę, że można byłoby to 

usprawnić i możemy zająć się różnymi innymi tematami i przede wszystkim pracą na rzecz gminy i to 

tyle. Jeżeli chodzi o moje rozumienie statutu czy też nie, to tutaj jasno zacytowałem fragmenty ze 

statutu, w których jest napisane „wspólne posiedzenie komisji zwołuje Przewodniczący Rady z własnej 

inicjatywy lub na wniosek Przewodniczących zainteresowanych komisji”, co czynię. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Rozumiem, a komisji jest 5. Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja 

zapoznam się z wnioskiem, przekażę z wszystkim radnym i przegadam sprawę na początek z 

przewodniczącymi. Dziękuję za wniosek. Udzielam głosu Pani radnej Agnieszce Rzempale-

Chmielewskiej. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jedną z interpelacji ostatnich, którą składałam to składałam 

w sprawie nabycia nieruchomości na terenie Piekar, na osiedlu Porzeczkowym. Nieruchomość 1200 

parę metrów, która ma być bezpłatnie przekazana przez mieszkańca. Otrzymałam odpowiedź, że jest 

to możliwe, a wcześniej Urząd zanalizuje czy zapyta sąsiadów tej działki czy wyrażają zgodę. Chciałam 

zapytać czy odbyła się już ta konsultacja z mieszkańcami? A jeżeli nie, to kiedy ewentualnie? 

- Kierownik Robert Błoch: Planujemy, żeby w przyszłym tygodniu, jeżeli będzie to możliwe i 

porozumiemy się co do godziny czy trybu takiej konsultacji z zainteresowanymi mieszkańcami, to 

myślę, że od marca będziemy tą sprawę kontynuować. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: A czy te konsultacje będą w trybie zdalnym czy ktoś 

osobiście się na osiedle Porzeczkowe wybierze? Jak to planujecie? 

- Kierownik Robert Błoch: No właśnie to sobie ustalimy z tymi zainteresowanymi osobami. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ok. Czyli rozumiem, że mowa jest o mieszkańcach 

okolicznych tej dokładnie nieruchomości, a nie mieszkańców całego osiedla Porzeczkowego? 
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- Kierownik Robert Błoch: Tak. Najbardziej zainteresowani są właściciele tych nieruchomości, które 

bezpośrednio graniczą z tym terenem, który przewidywany jest pod plac zabaw. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ok. Jeżeli mogłabym Pana Kierownika prosić o krótką 

informację po konsultacjach – jaki jest ich wynik. 

- Kierownik Robert Błoch: Ok, nie ma problemu. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Będę wdzięczna. Dziękuję. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Czy Państwo radni jeszcze w tym punkcie mają jakieś 

pytania, wnioski? Jeżeli tak, to proszę zgłaszać. Poczekam chwilę. Ja mam trzy krótkie informacje. 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem zgłoszony, Panie Przewodniczący. Rączka do góry. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ja nie widzę Pana rączki szczerze mówiąc. 

- Radny Marian Kaźmierczak: To ja ją może pokażę na ekranie. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ja Panu głosu udzielę, proszę bardzo Panie radny. Udzielam głosu. 

- Radny Marian Kaźmierczak: Odnośnie wniosku, który składał radny Dobrzyński – tam jest jeden 

bardzo istotny element – „na wniosek przewodniczących komisji”. Chciałem tylko przypomnieć, że 

mieliśmy zwyczajowo przyjęte – nawet w trybie „niecovidowym” – żeby wspólnie odbywały się 

spotkania dotyczące podatków i dotyczące budżetu. Natomiast stopień omawiania poszczególnych 

uchwał jest różny na posiedzeniu różnych komisji. Zatem jeśli uchwały nie są w gestii danej komisji, np. 

Komisji Oświaty, to my prosimy o informację na ten temat. Mieliśmy kilkakrotnie wspólne posiedzenia 

i zazwyczaj wyglądało to w ten sposób, że trzeba było organizować po raz drugi spotkanie Komisji 

Oświaty, żeby można było dodatkowo pewne rzeczy omówić poza tym zakresem, który był. Rozumiem, 

że Komisja Gospodarcza wnikliwie podchodzi do pewnych rzeczy, a z kolei inne rzeczy, typu działalność 

przedszkoli itd. może ją interesować w mniejszym stopniu. Myślę, że ten zapis, który mamy – zgodna 

opinia przewodniczących komisji powinna być. Wydaje mi się poza tym, że od organizowania czasu 

pracy i zakresu pracy pracowników merytorycznych jest organ, a nie rada. Dziękuję. 

- Radny Patryk Dobrzyński: Mogę się odnieść? 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Może Pan, byle krótko. Wniosek wpłynął i dajmy czas, żeby się 

zapoznali wszyscy. 

- Radny Patryk Dobrzyński: Odnosząc się do kwestii merytorycznej – tak, ja tu powiedziałem i to nie 

raz, że kwestie dodatkowe dopytywania, jeżeli kwestia dotyczy danej komisji – oczywiście jak 

najbardziej można to rozwinąć czy w formie opiniowania dopytać. Natomiast teraz zachodzi 

spychologia – zrzućmy na organ prowadzący tą organizację pracy urzędu, a my oczekujemy. Przecież 

padały słowa, że urząd jest od pracy, a radni od oczekiwania od urzędników. Takie jest moje zdanie. Ja 

uważam, że w ten sposób można usprawnić pracę rady. Ktoś może się z tym nie zgodzić – oczywiście 

szanuję, ale ja nie chcę wchodzić nikomu w kompetencje. Uważam – i tak miało miejsce ostatnio – że 

też omawiane były uchwały, które nie do końca gdzieś tam leżą w kompetencjach danej komisji, ale 

fajnie jest dowiedzieć się wszystkich uchwał – co one zawierają i jak są wytłumaczone. Nadal trzymam 

się tego, że jeżeli przy wspólnej komisji w danym dniu omówione zostaną wszystkie uchwały, a my 

będziemy zajmowali się tylko tymi, które nas dotyczą – jak najbardziej taki pracownik może przyjść, 

dopowiedzieć czy może nasuną się nam dodatkowe pytania i zawsze będziemy mogli zadać. To tyle, 

dziękuję. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Pan radny Kaźmierczak już nie będzie się odnosił? 

- Radny Marian Kaźmierczak: Ja myślę, że już nie ma powodu, żeby się odnosić. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ja też już nie będę się odnosił. Odczytam wniosek i go Państwu 

wyślę. Udzielam głosu Pani radnej Agacie Górnej, proszę bardzo. 

- Radna Agata Górna: Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, ja chciałam zaapelować, abyście Państwo 

weszli na Facebooka, dokładnie na fanpage "Osiniec k/Gniezno". Tam został zamieszczony link do 

petycji w związku ze zmianą nazwy ulicy Osiniec w miejscowości Gniezno. Bardzo ważna dla nas 

inicjatywa, która została podjęta przez Panią sołtys z tego względu, że poza kurierami, którzy nie mogą 

do nas dotrzeć to bardzo istotna kwestia – gubią się karetki. Mieliśmy wezwanie, jedna pani z 

miejscowości Osiniec źle się poczuła, a jej adres jest właśnie nadany w związku jeszcze z tym starym 

sposobem nadawania. Karetka jechała do niej 40 minut. Mam nadzieję, że ta petycja przekona Pana 

Prezydenta Budasza, żeby w Gnieźnie zmienił nazwę tej ulicy Osiniec. Łatwiej jest zmienić jedną nazwę 

ulicy Osiniec niż całej naszej miejscowości. Bardzo apeluję, bardzo proszę Państwa o to, abyście złożyli 

podpis pod tą petycją. Tym, którzy złożyli, bo widzę, że złożyli – bardzo serdecznie dziękuję. To wszystko 

Panie Przewodniczący. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani radna. 

- Radny Marian Kaźmierczak: Ja tylko przypomnieć chciałem, że oprócz ulicy Osiniec mamy również 

ulicę Wierzbiczany w Gnieźnie. Takich kwiatków moglibyśmy znaleźć jeszcze parę. 

- Radna Agata Górna: Ale tutaj jest petycja. Mamy okazję coś zmienić i mam nadzieję, że Państwa 

podpis przy tym pomoże. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dobrze, jeżeli Państwo radni nie mają pytań, proszę o opuszczenie 

tych żółtych dłoni. 

- Radny Marian Kaźmierczak: Uzupełnić chciałem dla Pani radnej – Pani radna, osiedle Mogileńskie w 

Jankowie Dolnym i ulica Mogileńska. Gdyby nie to, że listonosz jest ten sam to połowa przesyłek nie 

dochodzi i pogotowie też nie wie jak ma dojechać. Ulica Wierzbiczany w Gnieźnie i wieś Wierzbiczany. 

Ulica Osiniec i miejscowość Osiniec. Mamy takie rzeczy w okolicy, więc jeżeli mamy działać to działajmy 

kompleksowo, żeby się pewne rzeczy nie powtarzały. Wtedy rzeczywiście jest to działanie w sprawie 

bezpieczeństwa mieszkańców. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Drodzy Państwo, mam takie informacje i korzystając z 

tego, że jestem przy głosie, chciałbym w związku z informacją, którą podała Pani Wójt, chciałbym 

podziękować i pożegnać w sposób oficjalny zastępcę Wójta – Pana Macieja Mądrego, który od 1 marca 

już nie będzie pracownikiem gminy, nie będzie Zastępcą Pani Wójt. Podziękować i pożegnać Pana 

Wójta. Podziękować za dwa lata pracy dla naszej gminy, dla samorządu, za taką sympatyczną postawę 

i zawsze uśmiech na co dzień. W imieniu całej Rady życzyć sukcesów na dalszej drodze zawodowej, 

żeby mógł się odnaleźć po tej przerwie samorządowej, żeby wrócił do tej pracy, która najbardziej 

będzie mu pasowała. To jest jedna informacja. Przypominam informację o oświadczeniach 

majątkowych, które najpóźniej trzeba złożyć do końca kwietnia. Jeżeli ktoś z Państwa jest gotowy to 

one już mogą formalnie wpływać. Składamy oświadczenie majątkowe za 2020r. Składamy je do Biura 

Rady, tam następuje wstępna weryfikacja i po zebraniu wszystkiego to trafia do Urzędu Skarbowego 

po właściwości, czyli do Urzędu Skarbowego w Gnieźnie. Trzecia informacja – kolejna sesja wynikająca 

z trybu pracy rady odbędzie się w dniu 21 marca. Ta sesja będzie zwołana w trybie zwykłym. To tyle 

ode mnie. Jeżeli Państwo radni nie mają pytań…  

Pan radny Kaźmierczak ma łapkę cały czas. Pan pyta, Panie radny? Pan Patryk Dobrzyński również. 
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- Radny Marian Kaźmierczak: Ja łapeczki nie mam od dawna. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dopiero teraz zniknęła, Panie radny. Pan Dobrzyński – też jest 

łapeczka, przynajmniej u mnie. Czy ktoś z Państwa jeszcze ma pytanie w punkcie „zapytania i wolne 

głosy”? Nie widzę, w takim razie zamykam ten punkt. 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja jeszcze tu – i na czacie, i łapeczka. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Proszę bardzo, udzielam głosu Pani radnej Brykczyńskiej. 

Przepraszam za zamieszanie. Proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja mam pytanie, bo nie wiem czy dobrze zrozumiałam. Sesja następna jest 

21 marca? 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: 25. 

- Radna Maria Brykczyńska: O to mi chodziło, bo 21 to niedziela. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ona wynika sztywno z planu, który przyjęliśmy. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze. 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agata Górna już głos miała. W takim razie, drodzy 

Państwo, zamykam punkt 7. 

 

9. Zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam XXXIV sesję Rady 

Gminy Gniezno. Dziękuję Państwu za uwagę. Dziękuję mieszkańcom, którzy nas obserwowali i 

zapraszam na sesję dokładnie za miesiąc. Do widzenia. 

 

Obrady XXXIV sesji Rady Gminy Gniezno zakończono o godz. 14.51. 
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